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Susann Ronström (S)

Bakgrund: Jag är som Moderat stolt över de insatser som personalen gör 
inom förvaltningen och hos våra externa aktörer för våra äldre och 
funktionshindrade i kommunen. Det finns en kunskap, lyhördhet och empati
hos personalen som jag sätter ett stort värde på. 

Jag har dock med stor oro fått återkommande rapporter från förvaltningen 
om brister i utförandet av insatserna till våra medborgare. Dessa rapporter 
har både kommit in under den förra mandatperioden och under denna 
mandatperiod. Dessa rapporter baseras på kommunens egna granskningar
men även på granskningar från Inspektionen för vård och omsorg/IVO. Det 
rör som allt från läkemedelsavvikelser till bristande social dokumentation 
och kännedom om Lex Sarah inom olika verksamheter i kommunen. Nu har
vi även den 24 februari 2023 fått svidande kritik från IVO när det gäller 
medicinsk vård och behandling vid särskilda boenden för äldre (SÄBO). 
IVO konstaterar där att personalen saknar tillräcklig kompetens kring 
medicinska bedömningar och att man inte behärskar det svenska språket i 
tillräcklig omfattning. Man pekar även på brister i dokumentation, otillräcklig
kontinuitet i personalgruppen, brister i läkemedelshanteringen samt kring 
vården i livets slutskede. Vi moderater har vid flera tillfällen tagit upp 
behovet av en handlingsplan för att hantera dessa återkommande och 
uppenbarligen systematiska problem, men vi har inte sett några insatser för
att lösa detta.

Min fråga är, när kommer det politiska styret i nämnden att agera för att 
hantera dessa kvalitetsproblem? 

Torbjörn Skarin (M)


